
  

 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΙ ΑΚΕ 
 

 
Τρίτη, 7 Ιανουαρίου 2025 

 
 
Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κο 
Χατζηδάκη Κωνσταντίνο  
Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κο Τσιάρα 
Κωνσταντίνο 
 
 
Θέμα: «Να παύσει ο εμπαιγμός των αλιέων της Β. Εύβοιας. Ακόμα εν 
αναμονή της de minimis αποζημίωσης»  
 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 

Έχουν συμπληρωθεί πάνω από 14 μήνες από την πρώτη μας ερώτηση σχετικά 
με την ανάγκη στήριξης των αλιέων παράκτιας και μέσης αλιείας 
εφοδιασμένων με το αλιευτικό εργαλείο γρι-γρι στην περιοχή της Β. Εύβοιας. 
Με την ερώτηση αυτή (1279/23/10/2023), σας ενημερώσαμε για τα 
προβλήματα που αντιμετώπισαν οι αλιείς αυτοί από τα φερτά υλικά που 
σωρεύτηκαν εξαιτίας των κακοκαιριών Daniel και Elias. Μετά από συνεχείς 
παρεμβάσεις μας, το ΥΠΑΑΤ απάντησε στις 17.1.2024 με την αρ. πρ. 
873/397064 θετικά σχετικά με την ένταξη στην ενίσχυση ήσσονος σημασίας 
των αλιέων του δήμου Ιστιαίας-Αιδηψού, και στη συνέχεια, απάντησε θετικά 
την 1.4.2024 με την αρ. πρ. 243/68122, σχετικά με την ένταξη και των 
αλιέων του δήμου Μαντουδίου-Λίμνης-Αγίας Άννας. Έκτοτε, οι αλιείς της Β. 
Εύβοιας ακόμα αναμένουν την ανακοινωθείσα ενίσχυση.  

Βάσει των απαντήσεων που έχουμε λάβει στις τελευταίες μας ερωτήσεις 
(254/15.10.2024 και 258/16.10.2024) καθώς και βάσει της επικοινωνίας μας 
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με τα αρμόδια Υπουργεία: το ΥΠΑΑΤ υπέβαλε στη Διεύθυνση 
Προϋπολογισμού Γενικής Κυβέρνησης με το αριθ. 1813/274003/20-9-2024 
έγγραφό του, αίτημα ενίσχυσης του τακτικού του προϋπολογισμού με 
πιστώσεις ύψους 1.662.000€ για την καταβολή de minimis ενισχύσεων στους 
πλοιοκτήτες των επαγγελματικών αλιευτικών σκαφών της Περιφέρειας 
Θεσσαλίας και Στερεάς Ελλάδας. Το εν λόγω αίτημα ικανοποιήθηκε με την 
αριθ. 2/91718/21-10-2024 απόφαση του Υφυπουργού Εθνικής Οικονομίας και 
Οικονομικών. Εν συνεχεία, η Διεύθυνση Αλιευτικής Πολιτικής και Αξιοποίησης 
Προϊόντων Αλιευτικής Παραγωγής του ΥΠΑΑΤ στις 24-10-2024 προώθησε στη 
Γενική Διεύθυνση Οικονομικών Υπηρεσιών-Αποκεντρωμένη Μονάδα Κρατικών 
Ενισχύσεων του ΥΠΑΑΤ σχέδιο σχετικής ΚΥΑ που, μεταξύ των άλλων, αφορά 
και στους αλιείς της Β. Εύβοιας, για τη συμπλήρωση στο πλαίσιο των 
αρμοδιοτήτων της και την προώθησή της για υπογραφή. Από την 
προαναφερόμενη Γενική Διεύθυνση του ΥΠΑΑΤ, σύμφωνα με την απάντηση 
του ΥΠΑΑΤ με αρ. πρ. 345304/8.11.2024, προωθήθηκε άμεσα προς υπογραφή́ 
η ΚΥΑ, καθώς εκδόθηκε η αρ. 18034/326482/29.10.2024 απόφαση έγκρισης 
δέσμευσης πίστωσης ύψους 1.662.000€ (ΑΔΑ: 60ΡΔ4653ΠΓ-Π98). Η εν λόγω 
ΚΥΑ υπεγράφη από τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και αναμενόταν, 
σύμφωνα με την απάντηση του ΥΠΑΑΤ, να υπογραφεί και από τον 
Υφυπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών.  

Κύριοι Υπουργοί, 

Επειδή οδεύουμε στην συμπλήρωση του τρίτου μήνα από τα ανωτέρω 
γεγονότα, 

Επειδή παρά τις προσπάθειές μας, κανένας υπάλληλος των δυο Υπουργείων 
δεν μπορεί να μας ενημερώσει υπεύθυνα για το πότε θα εκδοθεί το σχετικό 
ΦΕΚ και κατά συνέπεια, πότε θα χορηγηθεί η ενίσχυση στους πληγέντες 
αλιείς, 

Επειδή για τους επαγγελματίες αλιείς, όμως, της Β. Εύβοιας, με τις 
ανυπολόγιστες ζημίες από τις κακοκαιρίες Daniel και Elias, η ενίσχυση αυτή 
είναι ζωτικής σημασίας και θα τους συνδράμει ουσιαστικά στην επαγγελματική 
επιβίωσή τους, 

Επειδή η Κυβέρνηση πρέπει να αντιμετωπίζει του αλιείς της Β. Εύβοιας 
ισόνομα, και να τους στηρίξει, με τον ίδιο τρόπο που στηρίζει τους 
συναδέλφους τους στις περιοχές της Μαγνησίας, της Λάρισας και της Σκιάθου, 

Επειδή ο εμπαιγμός που βιώνουν οι αλιείς από τα αρμόδια Υπουργεία, σχεδόν 
ενάμιση χρόνο μετά τις καταστροφές, οφείλει να σταματήσει,  

Ερωτάσθε 

 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία της έκδοσης της ΚΥΑ «Χορήγηση 
κρατικής ενίσχυσης ήσσονος σημασίας (de minimis) στους πλοιοκτήτες 
των επαγγελματικών αλιευτικών σκαφών των Περιφερειών Θεσσαλίας 



  

και Στερεάς Ελλάδας, συμπληρωματικής της ΚΥΑ Β ́ 7039/2023, στο 
πλαίσιο εφαρμογής του Κανονισμού (ΕΕ) αριθ. 717/2014 της Επιτροπής 
(ΕΕ L190/45, 28.06.2014»; 

 

2. Έχει υπογραφεί η ΚΥΑ από τον Υφυπουργό Εθνικής Οικονομίας και 
Οικονομικών; Και αν ναι, πότε; Παρακαλούμε να μας χορηγηθούν τα 
σχετικά έγγραφα.  

 

3. Αν έχει υπογράψει ο Υφυπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
την ΚΥΑ, έχει ενημερωθεί η αρμόδια υπηρεσία του ΥΠΑΑΤ ώστε να 
προχωρήσει η διαδικασία έκδοσης του σχετικού ΦΕΚ; Αν ναι, 
παρακαλούμε να μας χορηγηθούν τα σχετικά έγγραφα. Πού οφείλεται η 
καθυστέρηση στη διαδικασία; 

 

4. Ποιο είναι το αρμόδιο Υπουργείο ώστε να μας απαντήσει υπεύθυνα για 
την εξέλιξη της διαδικασίας και το προβλεπόμενο χρονοδιάγραμμα; 

 

                                                                         Η ερωτώσα βουλευτής 

                         
 Καζάνη Αικατερίνη 
  




